
 Formulier schriftelijke vragen raadslid aan college of burgemeester

Schriftelijke vragen van een raadslid aan het college of de burgemeester ingevolge artikel 33 
van het Reglement van orde van de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad

Naam indiener: Timoer Reijnders

Fractie:

Datum: 06-04-2023

Onderwerp: Budgetfood weg uit Heerlerheide

Vraag/vragen:
1. Maakt het college zich net als de SP zorgen over het feit dat 

buurtvoorzieningen in snel tempo verdwijnen uit onze Heerlense 
buurten? 

2. Wat zijn volgens het college de belangrijkste oorzaken voor het 
verdwijnen van (commerciële) buurtvoorzieningen? 

3. Wat kan de gemeente doen om deze ontwikkeling een halt toe te 
roepen?

4. De budgetfood in Heerlerheide is kennelijk als een dief in de nacht 
overgegaan tot sluiting. Was het college op de hoogte van de plannen 
van Budget food om de vestiging op de Wannerstraat te sluiten? 

5. Weet het college of er al een nieuwe huurder voor het pand is 
gevonden? 

6. Is het college het met de SP eens dat het vertrek van de ALDI en de 
Budgetfood uit Heerlerheide een flink verlies is voort de buurt en het 
buurtwinkelcentrum?

7.  Welke mogelijkheden ziet het college om het buurtwinkelcentrum van 
Heerlerheide te versterken en te voorkomen dat nog meer 
buurtvoorzieningen en winkels vertrekken?

Toelichting op 
vraag/vragen:

De Budgetfood vestiging op de Wannerstraat in Heerlerheide heeft abrupt zijn 
deuren gesloten (Niet alleen inflatie in de beurs, maar ook qua 
voorzieningen... - De Limburger). Een half jaar geleden sloot de ALDI ook al 
zijn deuren in dezelfde buurt

Het vertrek van twee supermarkten waar mensen met een klein budget hun 
boodschappen konden doen, is een verlies voor de buurt. Verdwijnende 
buurtvoorzieningen hebben namelijk ook een negatief effect op de 
leefbaarheid en de sociale samenhang van de buurt.

Art. 33
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Het vertrek van de budgetfood staat niet op zichzelf. Terwijl lokale overheden 
investeren in (publieke) buurtvoorzieningen, trekken commerciële spelers als 
banken, supermarkten en openbaar vervoer hun diensten juist weg uit onze 
buurten. Door de drang om elk jaar maximale rendementen te realiseren, is 
de binding van grote bedrijven met de gemeenschappen waar ze hun geld 
verdienen en onderdeel van zijn, volledig verdwenen. 
De SP vindt dat commerciële bedrijven ook onderdeel zijn van de samenleving 
waar ze hun geld verdienen, en daarmee ook een maatschappelijke 
verantwoordelijkheid hebben. Dat geldt zeker ook voor buurtsupermarkten. 
Wat de SP betreft werken we als gemeente Heerlen niet mee hervestiging van 
supermarkten die vertrekken uit onze buurten. 

(indienen bij griffie@heerlen.nl)


